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Hra na zákony končí. Tak takhle umírá demokracie, za potlesku vestoje, posteskla si jedna z postav
v Hvězdných válkách. Stále více aktuální postesknutí, zvláště když „demokracii“ nahradíme
„Evropou“. Kdekoliv si umane, dostane prostor nejprotežovanější světová záškolačka a „dokonalý“
PR produkt zneužitý svými rodiči a okolím – postižená Švédka Greta a za potlesku vestoje spílá jinak
nedotknutelným politikům. Nyní se k ní v Evropském parlamentu přidala mladá Němka – pašeračka
z neziskové organizace vozící nelegální africké migranty od břehů Libye do Evropy. A opět aplaus.
Nepřekvapivě. Hra na zákony končí.

Jednatřicetiletá německá kapitánka lodi Sea Watch 3 (neziskové organizace Sea Watch) Carola
Rackete dostala podle zahraničních médií v minulém týdnu prostor ve výboru Evropského
parlamentu pro občanské svobody, spravedlnost a vnitřní věci, kde europoslanci diskutovali o
záchranných metodách ve Středozemním moři a rostoucí kriminalizaci členů neziskových organizací,
aktivistů a dobrovolníků, kteří zachraňují lidi pokoušející se překonat Středozemní moře.

Takhle umírá Evropa. Za potlesku vestoje

Po jejím desetiminutovém proslovu velká část europoslanců vstala a tleskala, uvedla německá
veřejnoprávní televize ARD nebo agentura AP.

„Byli jsme přijati, jako bychom měli na palubě mor a nikoli lidi bez ochrany,“ uvedla podle serveru
iDnes v europarlamentu o tehdy protizákonném vplutí do přístavu na Lampeduse, při kterém měla
navíc ohrožovat loď pobřežní stráže. Po vylodění byla za podpory tehdejší italské vlády zadržena a
hrozilo jí vězení.

„Po příjezdu do přístavu se mi dostalo hodně nechtěné pozornosti, spousty pozvání a ocenění z
různých evropských zemí. Ale kde jste všichni byli, když jsme všemi možnými kanály žádali o pomoc?
Kde jste byli, když na (naši) žádost o bezpečný přístav přicházela pouze odpověď Tripolis?“ udeřila
Racketeová.

Za zmínku také stojí, že otec Caroly Rackete, která tak horuje za záchranu migrantů a mluví o válkou
zbídačené Africe, Ekkehart Rackete, je bývalým důstojníkem Bundeswehru a podle všeho pracoval,
nebo možná stále pracuje, ve zbrojním průmyslu pro německou firmu Mehler Engineered Defence.
Nedávno si měl smazat profil na sociální síti LinkedIn, který to měl potvrzovat.

Klimatický PR produkt střídá produkt promigrační

Máme tady další PR produkt pro média, který tak jako na oko z „lidu“ dostává bez problémů možnost
promlouvat k politikům a spílat jim. Agitovat rozhořčeně za něco, ať už je to pokrytecké ekošílenství
nebo řízená nelegální migrace, čemu však právě sami europoslanci většinově slouží. Chápeme-li to
v tomto kontextu, nemůžeme se divit, že plamenným řečem těchto nastrčených dívek zběsile vestoje
aplaudují.
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Myslíte snad, že by nechali na nejrůznějších plénech promlouvat někoho, kdo by měl nežádoucí
názor? Třeba kdyby v kontrastu s německou neziskovkářkou upozorňoval na nepochybnou hrozbu
migrační invaze do Evropy?

„Žádná forma skutečné pomoci migrantům – ať už těch v nouzi na moři, nebo těch ve stavu potřeby
na území EU – by neměla být podle práva EU kriminalizována,“ uvedl úředník pro migraci Evropské
komise Michael Shotter.

Hra na zákony končí. Otevřete stavidla

Již prakticky bez skrupulí a otevřeně politici z EU sojuzu volají po takřka bezmezném otevření se
africké migraci. Pánbůh s námi.

Jak píší zahraniční agentury, téměř všechny záchranné akce probíhají okolo 50 kilometrů od
libyjských břehů, takže jsou lodě neziskových organizací povinny se nejdříve spojit s tamní pobřežní
stráží. Nicméně humanitární neziskové organizace odmítají vracet migranty do libyjského Tripolisu,
jak požaduje pobřežní stráž, protože tam má migrantům údajně hrozit nebezpečí.

Jak jinak lze nazvat tuto praxi než pašováním? Od čeho jsou taky zákony, že? Od toho, aby se
porušovaly. Hra na zákony končí.


